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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan származhat ma anyagi hátránya abból egy magyar családnak, hogy fogyatékkal
élő, sérült gyermekét a törvény szerint igyekszik ellátni?" címmel a Házszabály 91 .§-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Kiss Péter miniszter úrhoz.
A kérdésre írásban kérem válaszát .

A közelmúltban részt vehettem egy fogyatékos gyermekeket nevelő szülőket összefogó
egyesület fórumán . Ezen a beszélgetésen az egyik szülő megdöbbentő változásokról
számolt be az őket érintő, gépkocsira vonatkozó költségtérítéssel kapcsolatban .
Az érintett szülők gyermeke egy 11 éves, halmozottan sérült és súlyosan mozgáskorlátozott
kislány. A szülők törvény adta joguk és kötelességük szerint a gyermeket Budapestre egy
budapesti speciális iskolába hordják fejlesztésre, mivel erre csak ott van lehetőségük . Az
édesapa félállásban dolgozik, hogy meg tudják oldani a kislány utaztatását, ráadásul már a
méltányossági gyes sem jár nekik, így nagyon nehéz anyagi helyzetben vannak . Havonta tíz
alkalommal kell Budapestre utazniuk . Azzal, hogy a Kormány az utazásra nekik járó
támogatás mértékét harmadára csökkentette, teljesen ellehetetlenítette a családot .
A támogatás mértékének megállapításakor Önök a az adott viszonylatban elérhető
legolcsóbb közlekedési eszköz kedvezményekkel csökkentett díját számítják . Ez annál is
ellentmondásosabb mert kérésre, mozgássérültek számára is használható kocsit csak
legalább tíz mozgáskorlátozott egyidejű utazása esetén állít be a MÁV .

Tisztelt Miniszter úr!

•

	

Milyen alapon számolnak el Önök utazási költséget egy olyan közlekedési eszköz
díjtétele alapján, amelyet az érintett igénybe sem tud venni?

•

	

Hogyan származhat ma anyagi hátránya abból egy magyar családnak, hogy
fogyatékkal élő, sérült gyermekét a törvény szerint igyekszik ellátni?

•

	

Van-e olyan forrás, amely azt a célt szolgálja, hogy az indokolt autós szállítás valós
költségei és a mértékül vett diákjegyek közötti óriási hézagot kitöltse?
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Írásbeli kérdés

Tisztelettel várom válaszát .

Békés, 2007. április 16 .
Erdős Norbert

országgyűlési képviselő
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